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n aquest precis instant tens entre les teves mans, o estás llegint, el 
QUADERN. Corn vulguis.
Xino-xano, en el transcurs de 10 anys, aquesta revista ha anat sor- 
tint a la llum pública. A la res pública de Sabadell.
Va néixer el dia 23 d’abril de 1978; en conseqüència, dones, en 
aquests moments compleix 10 anys.
Deu espelmes.

QUADERN, REVISTA DE LES ARTS I DE LES LLETRES DE SABADELL, va 
néixer a Sabadell. Corn que soc molt despistat no sé si va néixer al carrer de la Bo- 
rriana, al carrer de la Rosa o al carrer de Sant Quirze... tant li fa.
Va néixer, però, per donar fe, per catalogar, per parlar de les dones i dels homes 
que fan “ coses” .
Qué fan o qué intenten fer les dones-homes que en el transcurs d’aquests 10 
CURTS-LLARGS ANYS, han sortit en aquests papers?
Dones mireu...
Escriuen, pinten, estudien la nostra història, retraten, tradueixen, fan música, fan 
teatre, fan cinema, fan coses...
Ho fan “bé” o ho fan “malament” ...
Però fan coses.
Ara bé, perqué aqüestes dones-homes puguin sortir a QUADERN, gairebé diria 
que és condició “ sine quan non” , o sigui que és indispensable, imprescindible i ne
cessari que la seva activitat, la seva inquietud, tinguin una estreta intima relació 
amb el nostre-teu Sabadell, i com a máxim de llunyá, i com a máxim de llunyá del 
teu-meu Vallès. (Ni Oriental, ni Occidental... Vallès a seques).
Vénen els divins i diuen: Cultureta de campanar, savis de Vilatrista, cofoisme... 
No nois, no.
QUADERN, Sabadell, Catalunya, s’han d’obrir. Som un pais de pas, un gresol de 
cultura, etc, etc,...
Ja ho sabem...
Però s’ha de començar a parlar d’autonomia cultural.
No n’hi ha prou de traspassar competéncies de Madrid a Barcelona, o de Barcelo
na al Vallès.
És un pas, però no n’hi ha prou.
La cultura, mai dels mais, no ha anat de la capital als pobles, sempre ha anat de 
baix a dalt.
On han nascut la majoria de dones i homes que a Catalunya han fet coses?
Han nascut tots a Barcelona?
Els famosos impressionistes de Paris, on van néixer?
A Paris, cap.
Ens voleu dir quin gran cineasta va ser nat a Hollywood?
Diuen, però, que ningú no és profeta al seu poblé, a la seva terra.
Malament!!
Cadascú al seu poblé, a la seva terra. Escoles, mitjans, infrastructures i els sentits 
oberts, molt oberts.
Hauria d’acabar dient que m’agradaria que les dones i els homes del Vallès no es 
vegin obligats a sortir de casa per crear.
És altament positiu viatjar; no ho és, però, emigrar.
Del poblé al cel, de baix a dalt, com sempre.
Que QUADERN continui treballant per la CULTURA de casa.
QUADERN, AMICS DE LES ARTS I DE LES LLETRES DE SABADELL.
10 ANYS
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